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ĪPAŠUMU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

2023. gada 19. septembrī. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja - komitejas priekšsēdētāja Kristīne Hāze 

Protokolētāja - sēžu sekretāre Jana Skrējāne  

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Andris Vītols, Indra Priede, Aigars Vītols.   

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne,  Īpašumu pārvaldes vadītājs 

Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Andra Vanaga, Īpašumu pārvaldes īpašumu speciālistes 

Vineta Alviķe, Olga Marčenkova, Liesma Gorelova,  Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, 

Galvenā vides pārvaldniece Sigita Varika. Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas 

vietnieks Juris Križanovskis. 

 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis.  

 

Pieaicinātās personas – SIA “Ignitis Latvia” Elektro auto uzlādes tīkla attīstības vadītājs Arturs 

Svekris, privātpersona (I.B.), privātpersona (V.S.). 

 

Citi deputāti – Gatis Līcis.  

 

 

 

Darba kārtība 

1. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par zemes nomu SIA "Ignitis Latvija" auto 

elektrouzlādes stacijai;  

2. Par zemes piešķiršanu nomā I.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Aprikozes”, Ķekavā, Ķekavas novadā;  

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam;  

4. Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu;  

5. Informatīvs - Par ceļa servitūta nodibināšanu nekustamajā īpašumā Celtnieku iela 19, 

Ķekavā;  

6. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par īpaši aizsargājamo dabas 

teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības 

teritorijā” apstiprināšanu;  

7. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu;  
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8. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, 

Ķekavas novadā” ietvaros;  

9. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km 

pārbūve” ietvaros;  

10. Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi;  

11. Informatīvs - Par pašvaldības nekustamā īpašuma "Dzintarzeme", Mellupos, daļas 

atsavināšanu;  

 

 

 

Kristīne Hāze atklāj sēdi. 

 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Kristīne Hāze, viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar vienu jautājumu.     

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, K. Hāze aicina balsot par iesniegto  priekšlikumu, 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes–  

Pievienot Darba kārtībai un izskatīt kā pirmo (Nr.2) jautājumu  informatīvi Par zemes 

nomu SIA "Ignitis Latvija" auto elektrouzlādes stacijai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Darba kārtība tiek papildināta, K. Hāze aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023. gada 19. septembra sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - Par zemes nomu SIA "Ignitis Latvija" auto elektrouzlādes stacijai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:24) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no uzņēmuma SIA 

“Ignitis Latvia” ar lūgumu atļaut iznomāt 68 kvadrātmetru platībā (4 autostāvvietu apjomā, 

kur starp divām autostāvvietām paredzēta paplašināta josla izkāpšanai cilvēkiem ar kustības 

traucējumiem), Ķekavas pašvaldības īpašumā daļu no piederoša īpašuma. Zemes gabala 

nomas mērķis izbūvēt  publiskas elektroauto uzlādes stacijas lai nodrošinātu 4 automašīnu 

vienlaicīgu uzlādi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Jānis Zvaigzne,  Aigars Vītols, Arturs Svekris, 

Andris Vītols. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Komitejas atzinums - atbalstīt zemes nomu,atbilstoši komitejā runātajam un speciālistiem 

gatavot dokumentus par nomas tiesības izsoli un virzīt uz 27.09.2023. Domes sēdi, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Saskaņot un saņemt Attīstības un būvniecības pārvaldes speciālistu viedokli un 

ieteikumus, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Indra Priede), "Pret" – 2 (Andris Vītols, 

Kristīne Hāze), "Atturas" – 1 (Edgars Brigmanis), "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

Par balsojumu izsakās Andris Vītols – manuprāt, deputāta darba pienākums, neskatoties uz to 

vai deputāts ir koalīcijā vai opozīcijā, ir vērsties pie pašvaldības darbiniekiem, speciālistiem 

un pajautāt viņu viedokli darba procesā. Tāpēc man nešķiet pareizi vēl gaidīt un birokratizēt 

šo procesu, tāpēc balsoju pret.   
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2. Par zemes piešķiršanu nomā I.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Aprikozes”, Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:44:30) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova. Ir saņemts privātpersonas 2023.gada 11.septembra 

iesniegums, ar lūgumu piešķirt nomā zemes gabalu pašvaldības nekustamajā īpašumā 

“Aprikozes”, Ķekavā, Ķekavas novadā, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, kuru, iepriekš, 

nomāja viņas tēvs.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par zemes piešķiršanu nomā I.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Aprikozes”, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:46:00) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Ir saņemts iesniegums no Baldones vidusskolas 

pedagoga, ar lūgumu rast iespēju piešķirt dienesta dzīvokli. Skolotāja strādā pilnu darba slodzi, 

veic klases audzinātājas pienākumus, vada interešu izglītības nodarbības. 

 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, 

Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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4. Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:44) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemta SIA “Ķekavas nami” 

2023.gada 19.jūnija vēstule un 2023.gada 29.jūnija vēstule, ar informāciju, ka Ķekavas novada  

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rāmavas iela 27-13” valdītājs, t.i., Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra, neparaksta līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par 

dzīvojamās mājas un tai piekritīgā zemes gabala uzturēšanu, un apsaimniekošanu, kā arī neveic 

apsaimniekošanas maksājumus, kas no 01.01.2023. līdz 30.06.2023. sastāda 910.25 EUR ar 

PVN. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Inārs Beļinskis, Raivo Lācis, Aigars Vītols, 

Andra Vanaga, Raivo Lācis, Jānis Zvaigzne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Indra Priede), "Nepiedalās" – 1 (Aigars Vītols),  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Informatīvs - Par ceļa servitūta nodibināšanu nekustamajā īpašumā Celtnieku iela 19, 

Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:17:32) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ir saņemts privātpersonas iesniegums rast iespēju nodibināt 

ceļa servitūtu piekļuvei nekustamajam īpašumam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze,  Raivo Lācis, Daiga Ozola, Valdis Straustiņš, 

Juris Križanovskis. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:47  līdz plkst. 15:57.   
 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Komitejas atzinums - atlikt jautājuma skatīšanu uz nākamo komitejas sēdi , līdz tam veicot 

pārrunas ar SIA "Ķekavas nami" un V.Straustiņu par iespējami veiksmīgāko servitūta 

izbūves vietu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

6. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par īpaši aizsargājamo dabas 

teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības 

teritorijā” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:53:30) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika. Ir izstrādāti saistošie noteikumi “Par īpaši aizsargājamo 

dabas teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības 

teritorijā”, atbilstoši Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par īpaši aizsargājamo dabas 

teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības 

teritorijā” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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7. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:55:43) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika. Ir izstrādāti saistošie noteikumi “Ķekavas novada kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi”, atbilstoši Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Sigita Varika, Andris Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

8. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas 

novadā” ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:00:23) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika.  2023.gada 9.augustā tika pieņemts Ķekavas novada domes 

lēmums par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” ietvaros.  

Publiskā apspriešana notika neklātienes formā sākot no 2023.gada 23.augusta līdz 

13.septembrim, kuras laikā pašvaldībā saņemtas anketas ar priekšlikumiem un ierosinājumiem, 

kuras apkopoja Ķekavas novada pašvaldības Īpašumu pārvalde, sagatavojot ziņojumu par 

publiskās apspriešanas rezultātiem. Publiskās apspriešanas laikā saņemtas 49 anketas, no 

kurām derīgas 32 anketas (no tām ar izteiktu atbalstu 25 anketas, ar izteiktu daļēju atbalstu 3 

anketas, ar izteiktu noraidījumu 4 anketas) ar iedzīvotāju viedokļiem. Par nederīgām 

uzskatāmas 17 anketas (nebija norādīts objekts). 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Aigars Vītols, Sigita Varika, Juris 

Križanovskis, Edgars Melnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina uzsākt balsošanas 

procedūru. 
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1. Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Lemjošo daļu izteikt : Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus.,veikt projekta 

realizāciju atbilstoši projekta risinājumiem. Paredzēt arī jaunus koku stādījumus, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Indra Priede), "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut lēmuma lemjošā daļā nosacījumus: 

1. Atbalstīt atsevišķi stāvošu koku ciršanas ieceri, ja tie ir novērtēti kā bīstami vai 

mazvērtīgi; 

2. Neatbalstīt liepu rindu daļu ciršanas ieceres, ierosinot visus būvprojektos paredzētos 

risinājums plānot tā, lai liepu rindu daļas tiktu saglabātas, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Indra Priede), "Pret" – 2 (Andris 

Vītols, Kristīne Hāze), "Atturas" – 1 (Edgars Brigmanis), "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas 

novadā” ietvaros, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Indra Priede), "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

9. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km 

pārbūve” ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:19:36) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika. 2023.gada 9.augustā tika pieņemts Ķekavas novada domes 

lēmums par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2,05 – 3,23 km pārbūve” ietvaros”. 

Publiskā apspriešana notika neklātienes formā sākot no 2023.gada 23.augusta līdz 

13.septembrim, kuras laikā pašvaldībā saņemtas anketas ar priekšlikumiem un ierosinājumiem, 

kuras apkopoja Ķekavas novada pašvaldības Īpašumu pārvalde, sagatavojot ziņojumu par 

publiskās apspriešanas rezultātiem. Publiskās apspriešanas laikā saņemtas 67 anketas, no 

kurām derīgas 52 anketas (no tām ar izteiktu atbalstu 32 anketas, ar izteiktu daļēju atbalstu 7 

anketas, ar izteiktu noraidījumu 13 anketas) ar iedzīvotāju viedokļiem. Par nederīgām 

uzskatāmas 15 anketas (nebija norādīts objekts). 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Kristīne Hāze, Sigita Varika, Juris Križanovskis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina uzsākt balsošanas 

procedūru. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Lemjošo daļu izteikt :Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža 

būvprojekta “Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km 

pārbūve” ietvaros, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

10. Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:25:30) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Ir sagatavots lēmumprojekts par iegādi pašvaldības īpašumā 

nekustamā īpašuma “Olektes”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, zemes vienību  

0.1373 ha platībā (Mazā Klinšu iela), un uz tās esošo inženierbūvi un ielas apgaismojumu ar 

atsevišķu elektrības patēriņa uzskaiti, atsavinot to no SIA “RD media”, par 1 EUR (vienu euro). 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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11. Informatīvs - Par pašvaldības nekustamā īpašuma "Dzintarzeme", Mellupos, daļas 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:26:54) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir saņemts privātpersonas iesniegums, ar lūgumu pievienot 

pie īpašnieces īpašuma – Sarmas iela 3, Mellupi, Ķekavas pagastā 282 m2 no pašvaldības 

zemes.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Kristīne Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Komitejas atzinums - neatbalstīt zemes gabala daļas atsavināšanu. Paziņot lēmumu 

iesniedzējam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:57 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Kristīne Hāze 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


